
Reunió Comissió d’Associacions 

Acta 1 – 2022/10/27 

Lloc: Barcelona, UPF, Aula 40.244. 

Data: 2022/10/27 

Hora d’inici: 13:01 

Hora de finalització: 14:48 

 

 
Assistència 

Els a continuació esmentats representants de les següents Associacions de la UPF, tal com 

consta a l’acta d’assistència de la sessió: 

1. AIESEC, Marc Velasco i Diego Colette 

2. Trempats, Uriel Missga i Laia Gurrutxaga 

3. BDS, Joan Carmona 

4. AREI. Jordi Solsona Sanjuan i Karen Rambla Bedurell 

5. UNSA Barcelona, Mònica Roca, Lorena Díaz i Sergio Küppers 

6. S’ha Acabat, Alejandro Fernández 

7. Pompeu Trading Club, Noé Hanafi Alcolea 

8. Pompeu Consulting (Finance), Lluís Furriol 

9. E-Society, Lluís Furriol 

10. Erasmus Student Network (ESN), Irene Laborela 

11. Associació d’Estudiants en defensa de l’educació pública, Nàdia Peña 

12. PUC, Martina Roig 

13. Pompeu Research Club, Xènia Alemany i Eduard Mestre Trobar 

14. Pompeu Consulting Management, Teresa Cianca Lemos 

15. ESLA Barcelona – UPF, Arnau Costafreda Tur 

16. Deba-t.org, Pablo Sánchez Pérez i Marina Grau Llaurador 

17. European Union Society, Ada Font Burdoy i Marta Tejeda Costa 

18. Nostra Llengua, Marc Jodar Dominguez i Natàlia Ferrer Andrés 

19. Time Is Up, Maria Martí Capera 

20. L’Universitari, Amàlia Cillero Prandi 

21. AeFPE, Gonzalo Joaquín 

 
Pol Villaverde, Representant de les Associacions al Secretariat Tècnic del CEUPF. 

Jordi Solsona, Secretari del CEUPF. 

Pablo Pareja, Vicerector de Comunitat. 

Clara Velasco, Delegada del Rector pels Estudiants. 

Membres del SACU i la Unitat d’Igualtat de la UPF. 

 

Ordre del dia 

O. Benvinguda 

- Anotació de l’assistència (presentacions + Pep Vila) 

- Presentació del funciona1nent de la sessió (acta, context, etc) 

1. Repàs a la situació actual 

- La Benvinguda 22, pressupost 1.050€, despatxos, pancarta, etc 

- Seguiment del document Àmbits de mi/lora per reforçar el teixit associatiu 

2. Comiat-valoració de Pol Villaverde com a Representant 

3. Tom obert d'intervencions, precs i varis 

4. Salutació d'inici de curs del Vicerector Pareja 



5. Elecció del nou Representant de les Associacions al Consell d'Estudiants 

6. Pica-pica i penjada de la pancarta 

 

Desenvolupament de la sessió 

 
Es dona una alteració de l’ordre del dia prèviament pactat per iniciativa del Vicerector i els seus 

acompanyants. Es neguen a seguir l’ordre del dia i demanen tenir ells la paraula. Mentre el 

representant de les associacions Pol Villaverde fa circular el full d’anotació d’assistència, la 

delegada del rector pels estudiants Clara Velasco apaga el projector i la pantalla de l’ordinador,  

impedint o dificultant la participació dels representants d’associacions connectats online. En Pol 

Villaverde cedeix el micròfon al Vicerector Pablo Pareja després que aquest li ho demani, però 

li retreu l’actitud. 

 
4. Salutació d'inici de curs del Vicerector Pareja 

 
El vicerector Pablo Pareja dona la benvinguda als representants de les diferents associacions. 

Explica que se celebraran eleccions al rectorat, però que l’Equip de Govern seguirà treballant i 

està a disposició del teixit associatiu. Celebra que malgrat la pandèmia, el teixit associatiu de la 

UPF hagi seguit creixent i s’hagi recuperat bé, a diferència del que ha passat a altres 

universitats. Entre d’altres consideracions, insta a les associacions a canviar la distribució de 

despatxos entre elles, afirma que no augmentarà la quantitat de despatxos per associacions i 

anuncia un augment de la partida destinada a ajuts a les associacions de 2.000€ extra. El 

vicerector Pablo Pareja també es congratula del format dels ajuts a les associacions en dues 

convocatòries, ja que afirma que facilita el funcionament de les associacions. Així mateix, 

celebra la posada en marxa de La Benvinguda i afirma que el pressupost augmentarà en edicions 

futures. 

 
S’obre un torn d’intervencions. 

 
UNSA Barcelona i ESN fan diverses consideracions crítiques amb l’organització de La 

Benvinguda, ja que les associacions no van ser tingudes en compte com a part integral del 

recorregut i s’havien de “barallar per cridar l’atenció dels estudiants”. El vicerector respon que 

entomen el feedback i intentaran millorar el curs vinent. 

 
El representant de les associacions Pol Villaverde intervé i demana poder fer ús del micròfon 

per facilitar l’escolta de les associacions connectades online. El Vicerector s’hi nega 

inicialment, però acaba cedint el micròfon. En Pol Villaverde retreu al Vicerector i els seus 

acompanyants la falta de respecte que suposa el canvi unilateral de l’ordre del dia acordat i la 

teatralització que estan duent a terme negant saber-ne res. Afirma que disposa de captures de 

pantalla de missatges on s’accepta l’ordre del dia de la Comissió d’Associacions. 

 
En Pol Villaverde pregunta al Vicerector quantes associacions de les presents han confirmat 

assistència a la convocatòria de Participació en nom del Vicerector, però no obté resposta. 

Afirma que són 6 o 7, i que les més de 20 restants, per tant, és segur que s’han presentat a la 

Comissió d’Associacions convocada per a les 13:00. Afirma que, en conseqüència, està clara 

quina convocatòria ha mobilitzat el teixit associatiu i quina no. Lamenta que el Vicerector hagi 

ignorat la existència d’un Grup de Treball per a la distribució de despatxos en la seva 

intervenció. Responent a l’adequació de les dues convocatòries d’ajuts, diu que la unanimitat de 

les associacions rebutgen aquest sistema i lamenta que el Vicerector el consideri molt bo 

malgrat aquest rebuig unànime. Fa referència al document aprovat el curs anterior titulat 



“Àmbits de millora pel teixit associatiu de la UPF 2022”. També retreu al Vicerector el seu 

desconeixement de la realitat del teixit associatiu de la UPF i el funcionament intern de les 

associacions. 

 
Pel que fa a l’augment de 2.000€ pels ajuts a l’any següent, en Pol Villaverde retreu que 

s’anunciï amb grandiloqüència un canvi ja acordat feia mesos i que ja s’havia anunciat en el 

passat. El Vicerector contesta que seran 2.000€ sumats a allò acordat. En Pol Villaverde 

pregunta si, en conseqüència, es passarà dels 16.000€ acordats a 18.000€. El Vicerector no 

respon. En Pol Villaverde insisteix en la rellevància del matís, i demana si seran 18.000€ en 

total. El Vicerector diu que s’augmentaran 2.000€ però es nega a respondre si el total serà 

16.000€ o 18.000€. 

 
En Jordi Solsona, secretari del Consell d’Estudiants i representant de l’AREI, retreu l’actitud del 

Vicerector i els seus acompanyants. Fa notar que l’enuig compartit del representant de les 

Associacions i del secretari del Consell d’Estudiants no és habitual i que des de la seva òptica  

s’ha faltat al respecte a la Comissió d’Associacions. Recorda que la convocatòria del Vicerector 

de les eleccions per escollir el representant de les associacions va en contra del Reglament del 

Consell d’Estudiants, i demana que no s’apropiïn d’un espai d’autogestió estudiantil. Recorda 

que aquesta és una demanda habitual del Consell d’Estudiants. El representant de la Comissió 

de les Associacions i el secretari del CEUPF fan constar les seves queixes per la convocatòria 

duta a terme pel vicerector de la Universitat, considerada improcedent. 

 
En Pablo Pareja expressa la seva sorpresa i disconformitat amb el tracte rebut, en considerar que 

la seva autoritat mereix un tracte preferencial. Retreu al Pol Villaverde una voluntat de trobar 

problemes on no n’hi ha. 

 
Durant el curs de la discussió, membres del SACU i la Delegada d’Estudiants Clara Velasco 

interrompen repetidament els estudiants, en particular a en Jordi Solsona i en Pol Villaverde, 

alçant la veu, cridant i gesticulant. 

 
Na Gemma Garcia, cap del SACU, informa dels serveis del SACU per a les associacions i la 

pròxima convocatòria d’ajuts el proper dimecres 2 de novembre. Explica que, gràcies al treball 

conjunt amb la Comissió d’Associacions, hi haurà una nova web d’associacions i sol·licita que 

es faci arribar més informació per actualitzar-la a Participació. Lluïsa Rojas, de la Unitat 

d’Igualtat de la UPF, informa sobre les novetats de la unitat, la possibilitat de col·laborar-hi 

durant les setmanes temàtiques durant el curs i la formació del Punt Lila per a festes i activitats 

d’oci universitàries. 

 
Tot i haver estat convidats a quedar-se a la reunió de la Comissió d’Associacions, el Vicerector 

Pareja i els seus acompanyants abandonen la sessió un cop han acabat les seves intervencions. 

 
En Pol Villaverde pren la paraula i subratlla de nou la falta de respecte del canvi unilateral en 

l’ordre del dia per part del Vicerector i els seus acompanyants, arribant a apagar pantalles per 

impedir el seguiment de les persones online i que es llegís “Comissió d’Associacions” a la  

pantalla del projector. Explica que existia un acord en l’ordre del dia en què el quart punt era la 

salutació del Vicerector, i que altres anys la convocatòria de la primera reunió d’associacions 

s’havia fet de manera irregular per part del Vicerector a través del SACU. Explica també que 

diversos anuncis fets pel Vicerector presentats com a novetats corresponien a propostes 

recollides al document treballat i aprovat per les associacions el curs anterior. El representant de 

les associacions Pol Villaverde retreu aquesta apropiació i els nombrosos intents de mentir a les 

associacions sobre la convocatòria de la reunió o les suposades novetats presentades. Lamenta 



l’endarreriment que ha suposat respecte de l’horari previst i pregunta com prosseguir a la resta 

de companys de les associacions. Un representant suggereix fer una pausa per menjar els 

entrepans i reprendre la sessió en 5 minuts. S’acorda fer un recés a les 13:50 i es reprèn la sessió 

a les 14:00. 

 
O. Benvinguda 

El representant de la Comissió de les Associacions dona la benvinguda de la sessió i explica el 

funcionament de la Comissió d’Associacions. A causa de la interrupció del Vicerector i els seus 

acompanyants no hi ha temps per fer les presentacions dels nous membres de la Comissió. 

S’inicia l’ordre del dia una hora més tard del previst. 

1. Repàs a la situació actual 

- La Benvinguda 22, pressupost 1.050€, despatxos, pancarta, etc 

Es manifesta que l’organització de la UPF no tenia en compte les associacions, i que es 

necessitaven més carpes. S’acorda que es traslladarà aquesta queixa al SACU i Vicerectorat. 

Pressupost: 1.050€ per a la comissió de les associacions. El representant de les associacions 

explica les partides i demana idees per a fer una campanya publicitària. Per qüestions de temps i 

falta de voluntaris, s’acorda traspassar la responsabilitat d’implementar aquest pressupost al 

següent representant de les associacions. En Pol Villaverde explica que després de 5 mesos no 

ha aconseguit encara que imprimeixin la pancarta de difusió del teixit associatiu, però que 

confia que estarà llesta durant els propers dies. 

- Grup de treball de distribució de despatxos. 

El representant de les associacions explica l’existència d’aquest grup de treball i demana si 

volen entrar nous membres. Anima als membres a activar-lo, ja que altrament la distribució està 

encallada. 

- Seguiment del document Àmbits de millora per reforçar el teixit associatiu 

El representant de les associacions explica la situació de les propostes del document i es 

projecta a la pantalla el compliment de cada punt. Hi ha 4 propostes implementades o en bon 

camí, 2 que estan en procés i 3 que han estat rebutjades per la universitat. 

 
2. Comiat-valoració de Pol Villaverde com a Representant 

Pol Villaverde, Representant de la Comissió d’Associacions, fa el seu discurs de comiat. En 

primer lloc, demana perdó per la confusió amb la data de la convocatòria i afirma que el 

funcionament de la sessió d’avui no és representatiu del funcionament habitual de la Comissió.  

Segon, posa en valor allò aconseguí en l’últim curs: grup de WhatsApp amb 60 participants 

actualitzat, 6 reunions amb alta assistència, redacció i aprovació d’un document propositiu de 10 

pàgines, un sopar de germanor, més col·laboracions entre associacions, un millor model de 

Mostra, 2.000€ extra de subvencions, etc. Tercer, fa un agraïment al SACU i al Vicerectorat per 

la feina conjunta el curs passat. Diu que hagués volgut traslladar-los en persona la sol·licitud de 

que es creguin la Comissió d’Associacions i la utilitzin com a interlocutora vàlida, també a  

través del seu representant. Quart, celebra que hi hagi continuïtat en el càrrec de representant 

amb algú motivat com en Marc Velasco d’AIESEC. Cinquè, fa un agraïment personal per  

l’oportunitat de creixement, aprenentatge i enriquiment que li ha brindat ser el representant de 

les Associacions a la UPF. Agraeix la feina conjunta, l’assistència a les reunions i es posa a 

disposició de la Comissió en endavant pel que pugui ajudar. 

3. Tom obert d'intervencions, precs i varis 

Els representants dels Trempats es presenten a la resta de companys i lamenten no haver tingut 

temps per conèixer-se més. 

 
5. Elecció del nou Representant de les Associacions al Consell d'Estudiants 



Candidatures: Una candidatura, Marc Velsaco Garcia d’AIESEC. S’aprova per assentiment  

l’esmentada candidatura. 

El candidat es presenta, comenta que està cursant 3r d'ADE i que porta des de primer de carrera 

en l'associació AIESEC, seguidament explica que la seva motivació per a presentar-se es 

fonamenta en la seva experiència en AIESEC, que gràcies a aquesta experiència dins d'una 

associació ha pogut descobrir la seva passió pels recursos humans. Tanca la presentació 

comentant que el seu objectiu és que tothom pugui troba la seva passió en enfront d'un teixit 

associatiu divers i fort, fent esmenta d'una reflexió del Pol Villaverde en la qual es vol que la 

pregunta "Formes part d'una associació?" canviï per "De quina associació hi formes part?" 

 
6. Pica-pica i penjada de la pancarta 

No es podrà penjar la pancarta per el retard en la impressió d’aquesta però es presenta el disseny 

als assistents. 

 

 
Acords: 

1. Marc Velasco és nomenat representant de les associacions al Secretariat Tècnic del 

CEUPF per assentiment. 

 

 
Exhaurida l’ordre del dia es dona per finalitzada la reunió de la Comissió d’Associcions a 

les 14:48 hores de dijous vint-i-set d’octubre de 2022, el contingut de la qual queda 

recollida en aquesta acta de quatre pàgines. 

 

 

 

 

Marc Vealsco García 

Representant de les Associacions 
al Secretariat Tècnic | UPF 
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